
Styremøte i NSSK 02.11.2015  

skypemøte 

tilstede: Kjell Sigve Haugland, Grete Olavessen, Anne Lise Nygård, Bjørn Ivar Grøttå og  

Gro Bødtker Halås 

Referat 12/2015 . 

 

Sak: 72/2015. Innkalling  

 Godkjent  

Sak: 73/2015: Referat: 

Godkjent  

Sak: 74/2015 : Økonomi 

Vi har fortsatt fokus på økonomi 

Vi ser at vi vil ligge rundt +/- etter budsjett 

For de tiltak som er gjort i år vil ikke vises før på neste års regnskap. 

 

Sak: 75/2015:Avlsrådet: 

Vi ønsker at de ser på hannhundlisten og ser om de som står der oppfyller kravene. 

De ønsker å ha en flat struktur. Styret vil ha referat fra møtene, som fra alle andre komitèer 

 

Sak: 76/2015: Årboken: 

Sissel og Reidun er i full gang med arbeidet. 

Annonsefrist til boken er Mai 2016. Prisen vil være 700.- for en side og 1200,- for dobbelside 

Vi oppfordrer alle opdrettere og andre medlemmer til å annonsere. 

Det er ikke tillatt å ha kommersielle annonser i årboken. 

 

 

Sak:77/2015:  Klage fra medlem på nytt avlsråd 

Vi diskuterte saken, og klagen blir ikke tatt til følge 

Gro sender svar til klager 



 

Sak:78/2015:   Agility: 

Forslag fra Mike Hillingseter: 

Årets Agilityhund. Mike tilbød seg å ta denne jobben med å regne ut, vi må også ha Årets Hopp Hund 

Han vil også skrive en fast spalte til medlemsbladet.  

Dette er noe vi ser som svært positivt 

Det var 2 forslag til som vi ber om mer info om før vi kan ta standpunkt. 

 

Sak:79/2015:  Innkomne saker fra medlemmer: 

forslag om en klubbkontakt i nordre Trøndelag. 
dette er vi positiv til og vil diskutere med eksisterende klubbkontakt i Trøndelag. 
 
Forslag om en til i utstillingskomitèen: 
Utstillingskomitèen har nok medlemmer, men vi takker for tilbudet. 
 

 
 

Sak:80/2015: GF: 
 
Vi diskuterte og planla GF for 2016 som blir i NKK sine lokaler den 30. april 2016. 

 

 

Sak:81/2015: Eventuelt.: 

Erna Teigen går inn midlertidig inn i utstillingskomitèen, da hun skal inn i Premiekomitèen som går inn 

under utstillingskomitèen fra 1.1.2016. 

 

 

 

Neste styremøte vil bli Skypmøte 7, desember kl.20.00 

Referent Gro Bødtker Halås 

 

 

 


